
 

 

 

 

 

 

Αθήνα, 13 Μαΐου 2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων  

 

Θέμα : Χιλιάδες κτηνοτρόφοι έμειναν χωρίς ενισχύσεις φέτος το Πάσχα  

 

Παρόλο που ο ΟΠΕΚΕΠΕ προχώρησε στις 30 Απριλίου στην καταβολή της δεύτερης δόσης 

της συνδεδεμένης ενίσχυσης και των οικολογικών σχημάτων, σε χιλιάδες κτηνοτρόφους δεν 

καταβλήθηκε ούτε ένα ευρώ. Το αποτέλεσμα ήταν να μείνουν χωρίς ρευστότητα σε όλη την 

περίοδο του Πάσχα. Με δεδομένο ότι πάρα πολλοί από τους κτηνοτρόφους αυτούς είχαν 

λάβει την πρώτη δόση τον Δεκέμβριο, δημιουργείται τεράστια ανησυχία, σε μία περίοδο που 

όλο και περισσότεροι κτηνοτρόφοι αδυνατούν να βιοποριστούν και να λειτουργήσουν τις 

κτηνοτροφικές εκμεταλλεύσεις τους.  

 

Επειδή η κτηνοτροφία είναι κρίσιμη για την διατροφική ασφάλεια της χώρας.  

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός :  

 

1. Γιατί χιλιάδες κτηνοτρόφοι που έλαβαν την πρώτη δόση των ενισχύσεων δεν 

έλαβαν χρήματα στην καταβολή της τρέχουσας δόσης;  

2. Υπάρχουν στατιστικά στοιχεία σε σχέση με τις πληρωμές των ενισχύσεων; 

Πότε θα πληρωθούν όλοι οι δικαιούχοι;  

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές  

Μάλαμα Κυριακή  

 

Αποστολάκης Ευάγγελος  

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Θρασκιά Ουρανία 

 

Κόκκαλης Βασίλειος 

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 

Παπαηλιού Γεώργιος 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας  

 

Πούλου  Γιώτα 

 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

Ψυχογιός Γεώργιος 




